
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 231
van ELISABETH MEULEMAN
datum: 9 januari 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Schooldirecteurs  -  In- en uitstroom

Enkele jaren geleden stelden we vast dat het aantal nieuwe directeurs in het basis- en 
secundair onderwijs toeneemt. 

Graag hadden we een antwoord op de drie volgende vragen, telkens voor de laatste zes 
schooljaren, respectievelijk voor het basis- en het secundair onderwijs.

1. Hoeveel nieuwe directies werden geïnstalleerd? Hoeveel van deze groep vervangen 
tijdelijk een afwezige directeur (om dubbele telling te vermijden)?

2. Hoeveel directeurs stoppen na 5 jaar, na 3 jaar en na 1 jaar?

3. In het kader van voorgaande cao-besprekingen werd geen consensus bereikt over de 
invoering van een mandaatsysteem voor directeurs. 

Hoe staat de minister ten opzichte van dit systeem? Acht de minister het wenselijk dit 
op tafel te leggen in het kader van het loopbaanpact?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 231 van 9 januari 2020
van ELISABETH MEULEMAN

Deze vraag kan niet volledig beantwoord worden zonder de concrete omschrijving die 
begrepen wordt onder “nieuwe directeur”.


